
Bestyrelsesmøde	tirsdag	den	2.	Juni	2015	hos	Svend	Aage	Slothuus	
	
Alle	bestyrelsesmedlemmer	var	tilstede.		
	

1. Velkomst	og	godkendelse	af	sidste	referat.		
Ole	bød	velkommen	
Sidste	referat	godkendt	uden	anmærkninger.		
	

2. Regnskab	og	budget	
Bankbeholdning	pr	dato	udgør	kr.	184746,	hvilket	er	ca.	kr.	4.000	lavere	end	sidste	år.		
	

3. Orientering	ved	formanden.		
DGI	aktivitetsmøde	den	21.	April	i	SI-Center	–	Ole,	Else	og	Bjørn	deltog.	Flere	klubber	
deltog	i	mødet	end	sidste	år,	hvilket	er	glædeligt.		
Haft	møde	med	OK-benzin	og	Daligbrugsen.	Brugsen	vil	gerne	reklamere	for	fodbold,	men	
omkring	dette	var	der	ikke	enighed.		
Reklame/aktivitet	for	salg	af	el,	benzin	og	olie	blev	ligeledes	drøftet	på	mødet.		
Slothuus	retter	henvendelse	til	DGI	om	alle	afdelinger	uden	LIF	kan	tjene	penge	til	egen	
kasse	på	NETS,	eller	om	det	hele	skal	gå	i	en	fælles	kasse.		
Brugsuddeler	undskylder	at	KLOMK	deltager	i	overskudsdelingen	af	benzinsalg.		
Dyrt	for	fodbold,	at	seniorholdet	rykkede	op	i	serie	II	–	nu	skal	der	betales	for	dommer	og	2	
linjevogtere.	Kontingentet	stiger	derfor	i	afdelingen.			
Karateklubben	vil	gerne	have	reklame	i	sæsonprogram,	men	det	er	der	sagt	ne	til	–	gælder	
kun	for	afdelinger	under	LIF.		
Den	22.	Maj	indvielse	af	tilbygning	af	hallen	i	Kliplev.	Flere	medlemmer	af	bestyrelsen	
deltog.		
Slothuus	været	til	møde	angående	haltimer.		
Kliplev:	
Mandag	1630	–	2230	
Onsdag	1900	–	2100	og	hver	anden	onsdag	ældreidræt	fra	0930	–	1100.	
Felsted:		
Tirsdag	1600	–	1730	
Torsdag	1930	–	2230	
	

4. Bordet	rundt	
Bjørn:		
DGI	Oplyser,	at	en	træner	til	ungdom	ca	vil	koste	kr.	700	for	1,5	time	incl.	Kørsel	hver	uge.		
Sportensdag	flyttes	til	den	12.	September	2015.	Badminton	skal	stille	med	2	personer	til	
dagen.	Heidi	vil	gerne	og	hun	sørger	selv	for	at	finde	den	anden	person.		
Navne	skal	oplyse	til	Michael	Erbs.		
Henrik	Soll	kunne	måske	være	et	træneemne	for	ungdom.		
Else:	
Der	rettes	henvendelse	til	den	nye	skoleleder	på	Kliplev	skole	Michael	Petersen	om	
mulighed	for	opstart	af	badminton	for	unge	ved	hjælp	for	skolen,	idet	skolen	har	kontakt	til	
alle	forældre	via	INTRANET.		
Heidi:	



Fortæller	at	den	lokale	badmintonklub	i	hendes	forældres	by	har	god	gang	i	badminton	–	
ville	undersøge	hvad	foreningen	gør	specielt	området.		
Ole:		
Fortæller	at	veteraner	blev	landsmester	under	DGI	for	50+.	Der	var	3	klubber	som	stort	set	
var	lige	stærke,	men	LIF	Var	bedst	til	sidst	–	stort	tillykke.		
Jacob:	
På	opfordring	af	Jacob	havde	kassereren	lavet	budget	for	2015/16.	Hvis	kontingentet	
forbliver	uændret	vil	der	næste	år	være	et	underskud	på	ca.	kr.	6.000.	
Kontingent	forhøjes	ikke	(Senior	2*410	–	motion	1*560	–	ældreidræt	1*250	–	børn	2*(230	
op	til	310)	
Hvad	skal	afdelingens	strategi	være	i	fremtiden,	men	der	kom	ingen	klare	afklaringer	på	
dette	spørgsmål.		
Da	der	en	flere	ledige	baner	i	Kliplev	(3	ledige	om	mandagen	og	1	om	onsdag)	vil	Bjørn	
undersøge	via	hans	fodboldspillere	om	der	er	interesse	for	badminton,	idet	flere	spillere	
ved	tidligere	lejligheder	har	givet	udtryk	herfor	overfor	Bjørn.	
	

5. Evaluering	af	arrangementer.		
Ingen	bemærkninger	hertil.		
	

6. Åben	for	tilføjelser.		
Intet	
	

7. Evt.	–	Intet	
	

8. Næste	møde.		
18.	august	kl.	1830	i	Kliplevhallen	
	
For	referat	
Jacob	Jacobsen	
	

	
	
Tilføjelse	til	referat:		
Der	er	møde	om	Conventus	den	11.	Juni	kl.	1900	i	Felsted.		
Heidi,	Bjørn	og	Svend	Aage	deltager	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	



LIF	Badminton	–	Budget	
	 	 2010	 2011	 2012	 2013	 2014	 Budget
	 	
Kontingent	 	 		92	 		85	 		88	 		82	 77	 74	
Aktivitetstilskud	 		14	 		12	 		12	 		12	 		9	 		9	
OK	Benzin	 	 				8	 				8	 				8	 				9	 		5	 		5	
Andet	 	 				0	 				0	 				3	 				2	 		2	 		0	
Indtægter	i	alt	 114	 105	 111	 105	 93	 88
	 	 	
Badmintonbolde	 		14	 				8	 		10	 		12	 15	 15	
Stævner/Turnering	 		33	 		23	 		26	 		22	 13	 17	
Halleje	 	 		27	 		28	 		28	 		29	 26	 28	
Andet		 	 		30	 		27	 		19	 		29	 25	 22	
Kørsel/trænerudgifter	 				8	 				9	 		10	 		11	 12	 12	
Udgifter	i	alt		 112	 		95	 		93	 103	 91	 94	
	
Årets	overskud	 				2	 		10	 		18	 				2	 2	 -6	


